

# Certificate of Registration

## CLOUD SECURITY MANAGEMENT SYSTEM - CSA STAR CERTIFICATION 2014

This is to certify that:

Huawei Software Technologies Co. Ltd	华为软件技术有限公司
Building1-A, Cloud Park	中国
No.2018 Huanchengbei Road, Bantian Str	广东省
Longgang District	深圳龙岗
Shenzhen	坂田街道环城北路2018号
Guangdong	天安云谷产业园一期1栋A座
518129	邮编: 518129
China	

Holds Certificate No: **STAR 637452**

and operates a Cloud Security Management System which complies with the requirements of CSA STAR CERTIFICATION 2014 for the following scope:

The Provision of Design, Research and Development, Operation and Maintenance Services of Consumer Cloud Services, including HiCloud Services (Account and PUSH), Online Upgrader, Online Themes, HiCare, HiGame, HomeCloud, HiLink, Huawei Videos, Huawei Pay and Skytone. In association with ISO 27001 certificate IS 637452.

信息安全管理活动包括:

提供华为消费者云服务, 包括华为云服务(含账号, PUSH)、在线升级、在线主题、手机服务、游戏中心、运动健康、智能家居、华为视频、华为钱包、天际通的设计、研发、运营和运维服务的信息安全管理。这与ISO 27001 证书IS 637452保持一致。

For and on behalf of BSI:

**Chris Cheung, Head of Compliance & Risk - Asia Pacific**

Original Registration Date: 22/01/2016

Latest Revision Date: 12/04/2017

Effective Date: 22/01/2016

Expiry Date: 21/01/2019



Page: 1 of 2

...making excellence a habit.™

This certificate was issued electronically and remains the property of BSI and is bound by the conditions of contract.

An electronic certificate can be authenticated [online](#).

Printed copies can be validated at [www.bsi-global.com/ClientDirectory](http://www.bsi-global.com/ClientDirectory) or telephone +86 10 8507 3000.

Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of STAR Certification 2014 requirements may be obtained by consulting the organization.

This certificate is valid only if provided original copies are in complete set.

Certificate No: **STAR 637452**

Location

Huawei Software Technologies Co. Ltd  
Building1-A, Cloud Park  
No.2018 Huanchengbei Road, Bantian Str  
Longgang District  
Shenzhen  
Guangdong  
518129  
China  
华为软件技术有限公司  
中国  
广东省  
深圳龙岗  
坂田街道环城北路2018号  
天安云谷产业园一期1栋A座  
邮编: 518129

Registered Activities

The Provision of Design, Research and Development, Operation and Maintenance Services of Consumer Cloud Services, including HiCloud Services (Account and PUSH), Online Upgrader, Online Themes, HiCare, HiGame, HomeCloud, HiLink, Huawei Videos , Huawei Pay and Skytone. In association with ISO 27001 certificate IS 637452.  
信息安全管理活动包括:  
提供华为消费者云服务,包括华为云服务(含账号, PUSH)、在线升级、在线主题、手机服务、游戏中心、运动健康、智能家居、华为视频、华为钱包、天际通的设计、研发、运营和运维服务的信息安全管理。这与ISO 27001证书IS 637452保持一致。

Huawei Technologies Oy (Finland) Co. Ltd  
Itamerenkatu 9  
00180 Helsinki  
Finland

The Provision of Design, Research and Development, Operation and Maintenance Services of Consumer Cloud Services, including HiCloud Services (Account and PUSH), Online Upgrader, Online Themes, HiCare, HiGame, HomeCloud, HiLink, Huawei Videos , Huawei Pay and Skytone. In association with ISO 27001 certificate IS 637452.  
信息安全管理活动包括:  
提供华为消费者云服务,包括华为云服务(含账号, PUSH)、在线升级、在线主题、手机服务、游戏中心、运动健康、智能家居、华为视频、华为钱包、天际通的设计、研发、运营和运维服务的信息安全管理。这与ISO 27001证书IS 637452保持一致。

Huawei Software Technologies Co. Ltd  
Nanjing R&D Center  
101 Software Avenue  
Yuhuatai District  
Nanjing  
Jiangsu  
210012  
China  
华为软件技术有限公司南京研发中心  
中国  
江苏省  
南京市  
雨花台区  
软件大道101号  
邮编: 210012

The Provision of Design, Research and Development, Operation and Maintenance Services of Consumer Cloud Services, including HiCloud Services (Account and PUSH), Online Upgrader, Online Themes, HiCare, HiGame, HomeCloud, HiLink, Huawei Videos , Huawei Pay and Skytone. In association with ISO 27001 certificate IS 637452.  
信息安全管理活动包括:  
提供华为消费者云服务,包括华为云服务(含账号, PUSH)、在线升级、在线主题、手机服务、游戏中心、运动健康、智能家居、华为视频、华为钱包、天际通的设计、研发、运营和运维服务的信息安全管理。这与ISO 27001证书IS 637452保持一致。

Original Registration Date: 22/01/2016

Effective Date: 22/01/2016

Latest Revision Date: 12/04/2017

Expiry Date: 21/01/2019

Page: 2 of 2

This certificate was issued electronically and remains the property of BSI and is bound by the conditions of contract.

An electronic certificate can be authenticated [online](#).

Printed copies can be validated at [www.bsi-global.com/ClientDirectory](http://www.bsi-global.com/ClientDirectory) or telephone +86 10 8507 3000.

Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of STAR Certification 2014 requirements may be obtained by consulting the organization.

This certificate is valid only if provided original copies are in complete set.

Information and Contact: BSI Management Systems Certificates (Beijing) Co., Ltd.

Rm. 2008 East Ocean Center, No. 24A Jianguomenwai Street, Beijing 100004, P. R. China Tel: +86 10 8507 3000

A Member of the BSI Group of Companies.